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Abstract (en)
[origin: WO2015150123A1] A knitting tool (10), preferably a latch needle, intended for fast-running knitting machines has a meandering shaft with
reduced-thickness regions. The meandering shaft is adjoined by a straight shaft extension (16) which likewise has a reduced-thickness portion
(32). The shaft extension (16) is distinguished from the shaft (15) by way of its height H2, which is less than the height H1 of the shaft (15). The
reduced-thickness region (32) of the shaft extension (16) has a length which is at least much greater than the length of the stitch-forming structure
(28) carried by the shaft extension (16). Preferably, the reduced-thickness region (32) is longer overall than the non-reduced-thickness region of the
shaft extension (16). With this configuration, a surprisingly efficient high-speed-compatible knitting tool (10) is created.

Abstract (de)
Ein für schnell laufende Strickmaschinen vorgesehenes Strickwerkzeug (10), vorzugsweise eine Zungennadel, weist einen Mäanderschaft mit
dickenreduzierten Bereichen auf. An dem Mäanderschaft schließt sich ein gerader Schaftfortsatz (16) an, der ebenfalls einen dickenreduzierten
Abschnitt 32 aufweist. Der Schaftfortsatz (16) grenzt sich von dem Schaft (15) durch seine Höhe H2 ab, die geringer ist als die Höhe H1 des Schafts
(15). Der dickenreduzierte Bereich (32) des Schaftfortsatzes (16) weist eine Länge auf, die mindestens deutlich größer ist als die Länge der von
dem Schaftfortsatz (16) getragenen Maschenbildungsstruktur(28). Vorzugsweise ist der dickenreduzierte Bereich (32) insgesamt länger als der nicht
dickenreduzierte Bereich des Schaftfortsatzes (16). Mit dieser Konfiguration wird ein überraschend leistungsfähiges hochgeschwindigkeitstaugliches
Strickwerkzeug (10) geschaffen.
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